
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie       Sulechów, 16.12.2019 

Pan Radosław Murkowski 

 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
 

 

Pani Radna / Pan Radny 

Rady Miejskiej w Sulechowie  

 

Szanowni Państwo,  

Przesyłam informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

1. Reprezentowanie Rady Miejskiej w Sulechowie w następujących wydarzeniach  

i spotkaniach: 

1) W dniu 21.11.2019 roku odbyło się spotkanie dotyczące organizacji Jarmarku 

Bożonarodzeniowego w Sulechowie. Radę w tym spotkaniu reprezentował Przewodniczący 

Komisji ds. Wsi Pan Piotr Bodnar. 

2) W dniu 02.12.2019 roku odbyło się w Sulechowskim Domu Kultury z okazji 

Międzynarodowego Dnia Wolontariusza uroczyste wręczenie nagród liderom trzeciego 

sektora. Na spotkaniu radę reprezentowali członkowie Gminnej Rady ds. Pożytku Publicznego 

radni Pan Piotr Bodnar i Czesław Grzeszyński.  

3) W dniu 3.12.2019 roku odbyło się w Ratuszu w Sulechowie zwołane przez 

Przewodniczącego Rady Miejskiej wspólne posiedzenie wszystkich komisji Rady Miejskiej w 

sprawie konsultacji projektu uchwały budżetowej na rok 2020 rok 

4) W dniu 03.12.2019 roku odbyło się spotkanie Burmistrza z mieszkańcami Sulechowa w 

sprawie Budżetu Gminy Sulechów na 2020 rok. Na spotkaniu Radę reprezentował 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie Pan Radosław Murkowski. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

5) W dniu 05.12.2019 r. miała miejsce na Oddziale Anestezjologii i Intensywnej Terapii 

SPZOZ w Sulechowie prezentacja nowo zakupionego sprzętu medycznego zakupionego przy 

udziale środków finansowych z Gminy Sulechów. Radę na prezentacji reprezentowała II 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Sulechowie Pani Agnieszka Szeląg wraz z 

Przewodniczącym Komisji Budżetu i Gospodarki panem Wojciechem Szefnerem, radną Panią 

Krystyną Jagodzińską-Kochaniak będącą członkiem Rady Społecznej przy SPZOZ w 

Sulechowie, radnym Panem Zbigniewem Trompą, radnym Panem Czesławem Grzeszyńskim.  

6) W dniu 07.12.2019 roku odbył się Jarmark Bożonarodzeniowy w Sulechowie. Radę na 

jarmarku reprezentowała II Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Sulechowie Pani 

Agnieszka Szeląg wraz z Przewodniczącym Komisji ds. Wsi Panem Piotrem Bodnarem, 

Przewodniczącym Komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury Panem Miłoszem Brodzikowski oraz 

radnym Romanem Wilczyńskim i Krzysztofem Kluczyńskim.  

7) W dniu 08.12.2019 roku odbył się Charytatywny Bieg Dobrych Mikołajów w Kalsku. W 

wydarzeniu Radę reprezentował Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Pan Wojciech 

Szefner wraz z radnymi Panem Krzysztofem Kluczyńskim i Panem Zbigniewem Trompą.  

8) W dniu 09.12.2019 roku odbyła się prezentacja projektu pod nazwą „Termomodernizacja 

budynku Centrum Usług Socjalnych w Kruszynie”. Radę reprezentowała II 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Sulechowie Pani Agnieszka Szeląg wraz z 

Przewodniczącym Komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury Panem Miłoszem Brodzikowski, 

Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej Panem Sebastianem Różycki i radną Panią Izabelą 

Wojewodą. 

9) W dniu 10.12.2019 odbyła się sesja powiatu zielonogórskiego w Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego  w Sulechowie. Radę na sesji reprezentowała II 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Sulechowie Pani Agnieszka Szeląg. 

10) W dniu 16.12.2019 roku odbyło się  spotkanie Przewodniczących wszystkich Klubów 

Radnych Rady Miejskiej w Sulechowie z Burmistrzem w temacie uchwał podejmowanych na 

najbliższej sesji, w szczególności uchwały budżetowej na 2020 rok. Dziękuję Państwu 

radnym za udział w spotkaniu. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

W Biurze Rady odbyły się dyżury Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie w dniach: 

W dniu 26.11.2019 w godz. 14.00 – 15.00 

W dniu 03.12.2019 w godz. 14.00 – 15.00 

W dniu 10.12.2019 w godz. 14.00 – 15.00 

2) Interpelacje i zapytania radnych oraz pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej 

sesji Rady Miejskiej: 

Informuję, że wszystkie interpelacje i zapytania, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym od 

Państwa Radnych zostały przekazane Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

Wszystkie Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi na nie są publikowane w 

Biuletynie Informacji Publicznej. Wszystkie pisma jakie otrzymuję są do wglądu Państwa 

radnych w Biurze Rady Miejskiej.  

Wpłynęły następujące pisma i interpelacje: 

1) Interpelacja radnej Pani Izabeli Wojewody w sprawie rad rodziców. Interpelację 

przekazałem Panu Burmistrzowi, który udzielił odpowiedzi. Odpowiedź przekazałem Pani 

radnej. 

2) Interpelacja radnej Pani Izabeli Wojewody w sprawie budżetu obywatelskiego. Odpowiedź 

przekazałem Pani radnej. 

3) Interpelacja radnych Pana Piotra Miszkiewicza i Pana Wojciecha Szefnera w sprawie 

porozumienia między Gminą Sulechów a Izbą Wytrzeźwień oraz udzielania koncesji dla 

punktów sprzedaży alkoholu. Interpelację przekazałem Panu Burmistrzowi w celu udzielenia 

odpowiedzi. 

4) Interpelacja radnego Pana Sebastiana Różyckiego w sprawie zmiany organizacji ruchu i 

oznakowania ul. Mieszka I. Interpelację przekazałem Panu Burmistrzowi, który udzielił 

odpowiedzi. Odpowiedź przekazałem Panu radnemu. 

5) Interpelacja radnego Pana Sebastiana Różyckiego w sprawie przejścia dla pieszych i garbu 

spowalniającego w miejscowości Brzezie k. Sulechowa. Interpelację przekazałem Panu 

Burmistrzowi, który udzielił odpowiedzi. Odpowiedź przekazałem Panu radnemu. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

6) Skarga mieszkańca Sulechowa na OPS w Sulechowie. Skargę przekazałem Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

7) Pismo wycofujące skargę radnego Pana Romana Rakowskiego na Burmistrza Sulechowa. 

8) Pismo wycofujące skargę radnego Pana Jana Rerusa na Burmistrza Sulechowa. 

9) Pismo mieszkańca Sulechowa w sprawie anulowania opinii Komisji Przestrzegania Prawa  

i Ochrony Środowiska. 

10) Rezygnacja radnego Pana Piotra Miszkiewicza z członkostwa w Klubie Radnych Pro 

Sulechovia oraz pismo w sprawie przystąpienia radnego do Klubu Radnych Prawa i 

Sprawiedliwości. 

 

 

               Z poważaniem 

               Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie 

 

               Pan Radosław Murkowski 

 

 


